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جاده های چهارمحال و بختیاری در سال  جاری 
شــاهد تصادفات زیاد منجر بــه فوت بوده که 
لازم اســت برای آن چاره ای اندیشیده و نقاط 
حادثــه خیز آن تعمیر شــود.به گزارش مهر، 
روزی نیســت که اخبار ناگوار حوادث جاده ای 
در رســانه های چهارمحال و بختیاری منتشر 
نشــود، تصاویر دلخراشــی که از صحنه های 
تصادفات جاده ای منتشــر می شــود، دل هر 
ببیننده ای را به درد می آورد و به نظر می رسد 
این جاده ها نفرین شده اند.قطعاً در بروز حوادث 
جــاده ای عوامــل متعددی دخیل اســت که 
می توان بــه بی احتیاطی رانندگان در عمل به 
قوانین رانندگی، جاده های ناایمن و خودروهای 
بی کیفیت اشــاره کرد، برخی جاده های کشور 
به علــت آمــار بــالای تصادفات جــاده ای به 
نام جاده مــرگ نام گرفته اند که تعدادشــان 
کم نیســت.طبق آمار منتشر شــده در کانال 
اطلاع رسانی اورژانس چهارمحال و بختیاری از 
ابتدای مردادماه ســال جاری حدود ۱۰ نفر در 
حوادث جاده ای استان جان خود را در صحنه 
تصادف از دســت داده اند و حدود ۵۵ نفر نیز 
در این حوادث دچار مصدومیت شده اند، البته 
باید به این نکته توجه داشــت که تعدادی از 

مصدومان حــوادث جاده ای در بیمارســتان 
جان خــود را از دســت می دهند.همه بر این 
امر واقف هســتیم که اگر خودروها استاندارد 
و همچنین محورهای مواصلاتی ایمن شــوند، 
آمار فوتی ها و مصدومــان در حوادث جاده ای 
کاهش پیدا می کند و کوچک ترین بی احتیاطی 
منجر به داغدار شدن خانواده ها نمی شود.محور 
شهرکرد_شــلمزار معروف تریــن جاده مرگ 
در چهارمحــال و بختیــاری در چهارمحال و 
بختیاری است که سالانه خانواده های بسیاری 
در ایــن محور داغــدار می شــوند، وعده های 
متعددی بــرای احــداث محور چهــار بانده 
شهرکرد- شلمزار داده شده است، اما هنوز این 

پروژه به طور کامل اجرایی نشده است.
دادســتان عمومــی و انقــلاب مرکز اســتان 
چهارمحال و بختیــاری در خصوص وضعیت 
تصادفات برون شــهری در این استان، اظهار 
کرد: در ســال جاری با افزایــش ۸۹ درصدی 
فوتی هــای تصادفات جــاده ای در محورهای 
مواصلاتــی برون شــهری در اســتان مواجه 
هســتیم.نصرالدین صالحی بیان کــرد: برای 
کاهــش تصادفــات رانندگــی در محورهای 
مواصلاتــی چهارمحال و بختیــاری علاوه بر 

فرهنگ سازی نیازمند اصلاح نقاط حادثه خیز 
و پای کار بودن مسئولان نیز هستیم.

پنج نقطه حادثه خیز در محورهای مواصلاتی 
چهارمحال و بختیاری آشکار می شود

مدیــرکل راهــداری و حمل و نقــل جاده ای 
چهارمحال و بختیاری در گفت وگو با خبرنگار 
مهــر در خصــوص آخریــن وضعیــت نقاط 
حادثه خیــز در محورهای مواصلاتی اســتان، 
اظهار کرد: ارتقای ایمنی محورهای مواصلاتی 
یکی از مأموریت های اداره کل راهداری و حمل 
و نقل جاده ای اســت.روح الله غلامی با اشاره به 
تخصیص اعتبار برای ایمن ســازی محورهای 
مواصلاتی و رفع نقاط حادثه خیز در چهارمحال 
و بختیــاری در آینده ای نزدیــک، گفت: این 
اعتبارات برای آشکارســازی نقاط حادثه خیز، 
نصب نیوجرســی و روشــنایی محورها مورد 
استفاده قرار می گیرد.وی با بیان اینکه ۵ نقطه 
حادثه خیز در محورهای مواصلاتی چهارمحال 
و بختیاری در ســال جاری آشکارسازی شده 
است، یادآور شد: تا پایان سال جاری این عدد 
به ۱۰ نقطه می رســد، نقــاط حادثه خیز پیچ 
مروارید در شهرستان بروجن و پیچ نگارسنگ 
در محور شــهرکرد به اصفهان در اولویت قرار 

دارد.غلامی با تاکید بر اینکه نصب دوربین های 
جدیــد نظارتــی در محورهــای مواصلاتــی 
چهارمحال و بختیاری در دستور کار قرار دارد، 
عنوان کرد: تا پایان سال جاری ۱۰۰۰ کیلومتر 
از محورهای مواصلاتی این اســتان خط کشی 

می شود.
سرپرست معاونت عمرانی استاندار چهارمحال 
و بختیــاری در واکنــش بــه خبــر افزایش 
چشــمگیر حوادث رانندگــی منجر به فوت و 
جرح در محورهای مواصلاتی این اســتان در 
جمع خبرنگاران، اظهــار کرد: باوجود افزایش 
آمار حــوادث جاده ای اســتان، هم چنان آمار 
حوادث جاده ای برون شــهری در این استان 
کمتر از متوسط کشوری است، اما یک حادثه 
جاده ای نیز زیاد است.علی حیدری بیان کرد: 
تعــدادی از پروژه های راه ســازی و رفع نقاط 
حادثه خیز در چهارمحال و بختیاری به نتیجه 
رسیده است.وی با بیان اینکه با کمبود اعتبار 
برای رفــع نقاط حادثه خیــز و تکمیل برخی 
پروژه های راه سازی در چهارمحال و بختیاری 
مواجه بودیم، گفــت: پیگیری های لازم برای 
تخصیص اعتبار ویــژه به این پروژه ها در حال 
انجام اســت.حیدری تاکید کرد: یک تقسیم 

کار بین متولیان صورت گرفته اســت تا شاهد 
شــاهد کاهش تصادفات جاده ای برون شهری 

در چهارمحال و بختیاری باشیم.
مدیرکل راه و شهرسازی چهارمحال و بختیاری 
از بهره برداری ۸ و نیم کیلومتر محور شهرکرد 
شلمزار در قطعه اول خبر داد و اظهار کرد: در 
پی اقدامات صورت گرفته حدود ۸.۵ کیلومتر 
از محور شهرکرد_شــلمزار محدوده سه راهی 
خوزســتان به ســمت طاقانک به بهره برداری 
رسید.وی افزود: همچنین عملیات قابل توجهی 
با حضور بیــش از ۸۰ نفر از عوامل مرتبط در 
محور شهرکرد_شــلمزار انجام شــد و حدود 
۱.۵ کیلومتر نصب نیوجرســی صورت گرفت.
مقصودی خاطرنشان کرد: همچنین خط کشی 
مســیرهای اتصالی، نصب علائــم و تابلوها از 
دیگر اقدامات انجام شده در محور شهرکرد به 
شــلمزار بوده و هم اکنون این محور بازگشایی 
و تــردد درحال انجام اســت.همچنین رئیس 
پلیس راه چهارمحال و بختیاری با اشاره به آمار 
بالای حــوادث رانندگی منجر به فوت و جرح 
در محورهای مواصلاتی استان در سال جاری، 
اظهار کرد: متأســفانه بیش ترین علل حوادث 
رانندگی در ســال جاری بی احتیاطی و عامل 
انسانی بوده است، متأسفانه رانندگان به نکات 
ایمنی در رانندگی کم توجه شده اند.غلامعلی 
نوربخش افزود: ســرعت بالا، سبقت غیرمجاز، 
انحــراف به چپ، اســتفاده از تلفــن همراه و 
خواب آلودگی در حین رانندگی از عمده دلایل 
حــوادث رانندگی منجر به فــوت و جرح در 
محورهای مواصلاتی اســتان است، ۹۰ درصد 
عوامل حوادث رانندگی عامل انسانی است.وی 
با بیان اینکه انتظار می رود که هرچه محورهای 
مواصلاتی ایمن تر شوند، شاهد کاهش حوادث 
رانندگــی در چهارمحال و بختیاری باشــیم، 
گفت: اما این گونه نیست، باید فرهنگ رانندگی 

در استان توسط رسانه ها تقویت شود.
نوربخش با اشــاره به اینکه پلیس با تمام توان 
در محورهای مواصلاتــی برای کنترل ترددها 
حضــور دارد، گفت: حضــور پلیس به تنهایی 
عامل بازدارنده برای کاهش تخلفات رانندگی 
نیست و به اندازه هر راننده نمی توان یک نیرو 
اختصاص داد تا از حوادث رانندگی جلوگیری 
کنیم.رکورد حوادث جــاده ای در چهارمحال 
و بختیاری در حال شکســته شدن است، اگر 
فکری به حال این مسئله نشود، قطعاً روزهای 
ســیاه در محورهای مواصلاتی اســتان تکرار 
می شــود.پلیس راه معتقد است عوامل انسانی 
پررنگ تریــن عامــل در حوادث جــاده ای در 
چهارمحال و بختیاری اســت و رانندگان این 
روزها ســر به هوا شده اند و به قوانین رانندگی 

بی توجه هستند.

تندیس زرین سه ستاره همایش ملی ساخت ایران 
به شرکت پتروشیمی  شازند اهدا شد

گروه شهرستانها: دومین همایش ملی ساخت ایران با رویکرد نشان ملی، 
اعتبار جهانی در مرکز همایش های صدا و سیمای تهران برگزار شد.

 به گزارش روابط عمومی  و امور بین الملل شــرکت پتروشــیمی  شازند، این 
همایش با اهداف و محوریت »حمایــت از تولید و خدمات ایرانی، پیش نیاز 
افزایش تولید«، »رفع نیاز وابســتگی بــه واردات کالاهای خارجی و افزایش 
صــادرات کالا و خدمات ایرانی«، »کمک به برجسته ســازی نشــان تجاری 
کالاهــا و خدمات مرغوب ایرانی«، »رابطه بیــن کیفیت محصول و خدمات 
رضایتمندی مشتری و ســودمندی شرکت«، »نقش نوآوری و اختراعات در 
تولید ملی و نقش رسانه در حمایت از کالا و خدمات ایرانی« و »فرصت های 
بین المللــی در ارتقا تولید و خدمات ملی در پســا تحریم« به منظور تقدیر 
و تجلیل از ۸۰  واحد فعال تولیدی، صنعتی و اقتصادی کشــور تشــکیل و 

برگزار گردید.
پس از بررســی و ارزیابی عملکرد و برنامه های اجرایی سال جاری شرکت ها 
از ســوی اعضای کمیته علمی و شورای سیاست گذاری این همایش، تندیس 
زرین سه ستاره دومین همایش ملی ساخت ایران به دکتر علیرضا خلیلی نیا 

مدیرعامل محترم شرکت پتروشیمی شازند اهدا گردید.
شــایان ذکر مهندس حســام زینکوهی معاونت بازرگانی شرکت پتروشیمی 

 شازند به نیابت از دکتر خلیلی نیا تندیس این همایش را دریافت نمود.

۱۹۰ اداره استان مرکزی الگوی مصرف برق را 
رعایت نکردند

گروه شهرستانها: مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان مرکزی گفت: 
برخوردهای لازم با ادارات دولتی این استان که الگوی مصرف برق را رعایت 
نکردند صورت گرفت. محمود محمودی افزود: تاکنون برق ۵۰ اداره پرمصرف 
اســتان مرکزی به دلیل رعایت نکردن کاهش مصرف برق و توجه نکردن به 

اخطاریه ها قطع شده و ۱۴۰ اداره نیز اخطار دریافت کردند.
وی اظهار کرد: بر اساس مصوبه هیات وزیران، تمام ادارات ملزم به کاهش ۴۰ 
درصدی مصرف برق در ساعات کاری نسبت به سال پایه ۱۴۰۰ و کاهش ۷۰ 
درصدی در ســاعات غیراداری نسبت به مصرف همان روز در ساعات اداری 
هستند. مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان مرکزی، تعداد مشترکین 
اداری سطح اســتان را حدود ۲ هزار مشــترک عنوان کرد و افزود: مصرف 
مشترکین اداری ۲۸ مگاوات است که تاکنون ۱۳مگاوات همکاری داشته اند 

اما این میزان باید به بیش از ۱۹مگاوات برسد.

امضای تفاهم نامه همکاری میان شرکت فولاد 
مبارکه و بانك تجارت

گروه شهرستانها: تفاهم نامه همکاری های مشــترک میان فولاد مبارکه 
و بانک تجارت به منظور تســهیل در روند اجرای پروژه های توســعه ای روز 
چهارشــنبه ۱۸ مردادماه، با حضور محمدیاســر طیب نیا مدیرعامل شرکت 

فولاد مبارکه و هادی اخلاقی مدیرعامل بانک تجارت امضا شد.
محمدیاســر طیب نیا، مدیرعامل شــرکت فولاد مبارکه پــس از امضای این 
تفاهم نامه در گفت وگو با خبرنگار ایراســین گفت: با امضای این تفاهم نامه، 
بســترهای بیشــتری برای خدمت رســانی به صنعت و اقتصاد کشور ایجاد 

می شود.
وی با اشاره به اینکه طی سال گذشته میزان سرمایه گذاری های فولاد مبارکه 
با رشد چشمگیری به حدود ۱۴ هزار میلیارد تومان رسید، گفت: برای امسال 
نیز حدود ۸۰ هزار میلیارد تومان برنامه ریزی شــده اســت که این موضوع 
نشــان دهنده عزم جدی فولاد مبارکه برای توســعه زیرســاخت های کشور 
اســت. علاوه بر این، پروژه های دیگر همچون احداث نیروگاه خورشیدی نیز 
پیشرفت قابل توجهی داشــته و نصب پنل های آن در دستور کار قرار گرفته 

که همه این پروژه ها نیازمند تزریق نقدینگی هستند.

اخبار کوتاه

امکانات بهداشــتی و درمانی غرب مازندران نه 
تنها ضعیف اســت و پاسخگوی نیازهای مردم 
منطقه و شمار بالای گردشــگران و مسافران 
نیست بلکه منجر به کوچ پزشکان متخصص نیز 
می شود.به گزارش مهر، غرب مازندران همواره 
از نظر متخصصان بهداشــت و درمان، از حیث 
ســرانه درمان و امکانات درمانی و بهداشــتی 
بســیار ضعیف بوده و با توجه به آمار افزاینده 
جمعیت شناور در آن منطقه، امکانات درمانی 
موجود پاسخگوی نیازهای مردم نیست.حدود 
۱۲ سال قبل با قوت گرفتن ساخت بیمارستان 
فوق تخصصی و آغاز عملیات اجرایی آن بارقه 
امیدی در دل مردم این منطقه روشن شد که 
دست کم وضعیت بهداشت و درمان منطقه به 
سوی بهبودی می رود اما اکنون پس از ۱۲ سال 
انتظار، فاز نخست بیمارستان ۲۲۰ تختخوابی 
فوق تخصصی تنکابن در یک قدمی بهره برداری 

قرار دارد.
این در حالیســت که صــدور موافقت اصولی 
برای تأسیس دانشکده علوم پزشکی و خدمات 
درمانی غرب مازندران هم، موجی از شــادی و 
شعف را در میان اهالی منطقه ایجاد کرد زیرا 
زیر ســاخت اصلی بهبود وضعیت بهداشت و 
درمان منطقه، به زعم بســیاری از متخصصان 
و کارشناســان امــر در گرو وجــود امکانات 
زیرســاختی حوزه درمان مانند دانشکده علوم 
پزشکی و خدمات درمانی است.مجتبی قبادی 
متخصص قلب و عروق در تنکابن درباره مزایای 
افتتاح بیمارستان فوق تخصصی جراحی قلب 
باز تنکابن اظهار داشت: افتتاح این بیمارستان 
فوق تخصصی امتیاز بزرگــی در حوزه درمان 
منطقه بوده که ما را در سطح نخست خدمات 

بهداشتی و درمانی قرار می دهد.وی در گفتگو با 
خبرنگار مهر ادامه داد: به همین دلیل تأسیس 
دانشــکده علوم پزشــکی و خدمــات درمانی 
یک امکان بوده و برای رســیدن به این امکان 
نیازمند امکانات و تجهیزات جدید هســتیم و 
برای رســیدن به این امکانــات به روز نیازمند 
قــدرت و بودجه و دانشــکده علوم پزشــکی 
هستیم.این پزشک متخصص قلب یادآور شد: 
با افتتاح بیمارستان فوق تخصصی جراحی قلب 
بــاز تنکابن، جان بســیاری از بیماران قلبی و 
عروقی را می تــوان در وقت طلایی نجات داد.
قبادی با بیان اینکه به طور کلی منطقه غرب 
مازندران از منظر بروکراســی اداری و اتفاقات 
مربوط به جوامع شهرنشینی و اجتماعی عقب 
ماندگی بســیاری دارد، تصریــح کرد: یکی از 
بخش های عقب مانده، در حوزه درمان اســت 
و این برای من علامت ســوال بزرگی است که 
چرا تا این حد در بخش درمان عقب مانده ایم.
وی افزود: موضوع بهداشــت و درمان به دلیل 
رابطه مستقیم با جان انسان ها بسیار مهم بوده 
و اینکه چرا این منطقه از منظر درمان همواره 
درگیر ارجاعات خالص و ناخالص بیماران است 
موضوعی است که ضعف خدمات درمانی را در 

آن به وضوح به نمایش می گذارد.
منطقــه از نظر خدمات بهداشــتی و درمان و 

حضور پزشکان متخصص بسیار فقیر است
قبادی با بیــان اینکه به دلیــل همین ارجاع 
بیماران به شــهرهای بزرگ، رانت پزشــکی 
در این منطقه بســیار رواج دارد، خاطرنشــان 
کــرد: فــارغ از این رانت های پزشــکی، چون 
منطقــه از نظر خدمات بهداشــتی و درمان و 
حضور پزشکان متخصص بســیار فقیر است، 

ســبب ارجاع بیماران به شهرهایی مانند بابل، 
تهران و رشــت شــده و به همین سبب با از 
دســت دادن وقت طلایی برای نجات بیماران 
روبرو هستیم.ســیده عالیه علوی رئیس شبکه 
بهداشــت و درمان شهرستان تنکابن در گفت 
و گو با خبرنگار مهر از پیشــرفت بیش از ۹۵ 
درصدی بیمارستان فوق تخصصی جراحی قلب 
باز تنکابن خبر داد و گفت: فاز نخست ساخت 
این بیمارســتان رو به پایان بوده و طبقات اول 
تا چهارم به پایان رسیده و در طبقه همکف و 
محوطه سازی پیمانکار با سرعت در حال انجام 
کار است.وی افزود: به طور همزمان تأسیسات 
مکانیکی و برق بیمارســتان هم در حال انجام 

است.
علوی با تاکید بر اینکه افتتاح این بیمارســتان 
فوق تخصصی در افزایش ســرانه درمان غرب 
مازندران بسیار تأثیر گذار است، اظهار داشت: 
با توجه به جراحی قلب باز در این بیمارستان، 
بیماران قلبی و عروقی در همین مرکز درمان 
شــده و به شــهرهای دیگر ارجاع نمی شوند و 
این مسئله باعث می شود تا جان افراد به خطر 
نیفتد.این مســئول صرف جویی در هزینه ها و 
از دســت ندادن وقت طلایی جهت جان بیمار 
و حضور هیــأت علمی و پزشــکان متخصص 
در منطقه را از مهمتریــن مزایای افتتاح این 

بیمارستان برشمرد.
وی بیان داشت: در حال حاضر به دلیل کمبود 
فضای فیزیکی بیمارســتانی و کم بودن تعداد 
تخت ها، پزشکان بعد از گذراندن طرح و تعهد 
خود، در منطقه ماندگار نمی شوند در حالی که 
با افزایش تخت های بیمارســتانی و تجهیزات 
درمانی، این پزشــکان حضور مداوم در منطقه 

خواهند داشت.رئیس شبکه بهداشت و درمان 
تنکابن، اســتقرار دانشــکده علوم پزشــکی و 
خدمات درمانی در غــرب مازندران را یکی از 
امکانات زیرســاختی در حوزه درمان و بسیار 
حائز اهمیــت برشــمرد.علوی تاکید کرد که 
خدمات این دانشــکده مایه پیشرفت و توسعه 

درمانی غرب مازندران می شود.
وی خاطرنشــان کرد: فارغ از جراحی قلب باز 
و آنژیوگرافی در منطقه، احداث این دانشــکده 
باعث می شــود تا رشته های تخصصی دیگری 
چون مراکز تخصصی نازایی و سایر این مراکز 
در منطقه مستقر شده و به طور کلی خدمات 
درمانی با کیفیت تری به مــردم منطقه ارائه 

خواهد شد.
امکانات فعلی پاسخگوی نیازهای مردم نیست

همچنیــن »مهــدی حیدری« رئیــس نظام 
پزشکی شهرستان های تنکابن و عباس آباد در 
گفت و گو با خبرنگار مهر با اشاره به توریستی 
بوده منطقه غرب مازندران و آمار بالای جمعیت 
شــناور، افزایش سرانه درمان در این منطقه را 
ضروری برشمرد و گفت: امکانات فعلی موجود 
در منطقه، پاسخگوی نیازهای مردم نبوده و در 
خور میزان جمعیت نیست.وی افزود: با توجه به 
زیرساخت های درحال ساخت راه و آزاد راه به 

سمت مازندران به ویژه غرب این استان، بیش 
از هــر زمان دیگری نیازمند این هســتیم که 

سرانه درمان در این منطقه افزایش پیدا کند.
حیدری بــا بیان اینکــه، شــمال را در زمره 
مناطق برخــوردار ارزیابــی می کنند، تصریح 
کرد: واقعیت اما این است، که امکانات درمانی 
موجــود در قیاس با میزان جمعیت شــناور و 
ثابت متناســب نبوده و بسیار کم است.رئیس 
نظام پزشــکی شهرستان های تنکابن و عباس 
اباد اضافه کرد: دو بیمارســتان دولتی شــهید 
رجایی تنکابن و خصوصی شهســوار، با وجود 
آنکه در زمره بیمارستان های درجه یک هستند 
اما خدماتشــان متناســب با جمعیت مطلوب 
نبوده و کفایت لازم و در شــأن مردم را ندارند، 
از این رو افتتاح بیمارستان ۲۲۰ تخت خوابی 
فوق تخصصی با امتیاز جراحی قلب باز تنکابن 
می تواند تحولی چشــم گیــر در حوزه درمان 
منطقه ایجاد کند.این مســئول به بعد مسافت 
تنکابن تا مرکز مازندران اشــاره و بیان داشت: 
این بعد مسافت در بسیاری موارد که بیماران 
قلبی و سکته های مغزی نیاز به درمان در وقت 
طلایی را دارند، دچار چالش جدی می کند زیرا 
بیمار در آن شرایط حاد باید به بابل و یا ساری 

و یا دیگر شهرها ارجاع شوند.

گروه شهرستانها - صبا کرمپورنیا : ناظرگمرکات استان 
و مدیرکل گمرک بوشهر گفت: عملکرد خوب گمرکات در 
ســال ۱۴۰۱ موجب شد تا گمرکات اســتان در نیمه دوم 
سال ۱۴۰۱ در صادرات، رتبه اول کشور را در بین گمرکات 

کسب کند.
استان بوشهر، علی سلیمانی ناظرگمرکات استان و مدیرکل 
گمرک بوشــهر ظهر دیروز در نشست با خبرنگاران اظهار 

داشــت: در سال گذشــته ۲۷ میلیون و ۱۸۶ هزار تن کالا 
به ارزش ۱۳ میلیارد ۲۱۰ میلیون دلار از گمرکات اســتان 
صادر شــد. صادرات کالا از گمرکات استان نسبت به مدت 
مشــابه ســال قبل از نظر وزن ۷ درصد و از نظر ارزش ۳۲ 

درصد رشد را نشان می دهد.
وی افزود: محصولات پتروشیمی، ســیمان، کلینکر، انواع 
ماهی و میگو، ســنگ، ســنگ گچ و تره بار عمده کالا های 

صادراتی بوده کــه مقصد هدف آن ها چین، امارات متحده 
عربی، هند، ترکیه، پاکستان، آفریقای جنوبی و موزامبیک 
بوده اســت.این مقام مســئول اضافه کــرد: عملکرد خوب 
گمرکات در ســال ۱۴۰۱ موجب شد تا گمرکات استان در 
نیمه دوم سال ۱۴۰۱ در صادرات، رتبه اول کشور را در بین 

گمرکات کسب کند. 
در سال گذشــته ۶۳۷ هزارتن کالا به ارزش افزون بر یک 

میلیارد ۹۹۰ میلیون دلار وارد گمرکات اســتان شــده که 
نســبت به مدت مشابه ســال قبل از نظر وزنی ۲۰ درصد 
و و از نظر ارش ۳۴ رصد رشــد داشته است. سلیمانی بیان 
کرد: اجزاء و قطعات نیروگاهی، انواع پارچه، قطعات یدکی 
موتورسیکلت و خودرو، و انواع لاستیک از جمله کالا هایی 
وارداتی از کشور های چین، روسیه، هند، فیلیپین و امارات 

متحده عربی است.

گروه شهرستانها - ناهید نقدی: محمد حسن الویری 
رئیس شــورای شهرشــریفیه در مصاحبه بــا خبرنگارما 
اظهارداشــت: درســال ۱۴۰۱تقریبــا ۳۵میلیــارد برای 
شهرشــریفیه اختصاص داده شــد که ۲۲میلیارد آن برای 
رفت و روب و هزینه های جاری و الباقی آن صرف کارهای  

عمرانی مناطق محروم و عام المنفعه شد.
وی افزود: پروژه ها وکارهــای حقوقی نیمه تمامی  بود که 
ســعی کردیم به اتمام برســانیم و تــا جایی که می توانیم 
پروژه ای راتعریف نکنیم مگر اینکه اقتضای محلی داشــته 
باشــد، مانند پل میرزای شــیرازی که مواصلــه  میرزای 
شــیرازی شــرقی و غربی است و یک قســمتی از رینگ 
شــهری را تکمیل می کند و همچنین رودخانه شرقی که 
تقریبا ۸ هزار نفر از اهالی شریفیه با آن درگیر بودند سعی 
کردیم کــه از والفجر۲۴تا پل ولایت اتصال برقرارکنیم که 
مردم بتوانند ازخیابان شــهید چمران به طرف پل ولایت 
و برعکــس رفت وآمد کنند و پلی هم کــه بالای خیابان 
ولیعصر برای میرزای شیرازی انجام دادیم ادامه پل از شرق 
به غرب اســت که مردم بتوانند به مدرسه وخانه بهداشت 

وشهرداری و ..به راحتی تردد کنند و از ترافیک شهرکاسته 
و ساعت های پیک شهری معظلات برای شهروندان کاهش 
داده شود. شورای شهر شریفیه گفت: با توجه به اینکه هر 
روز هزینه های جاری افزایــش می یابد و اقدامات عمرانی 
به ســختی انجام میشــود ولی ما خالصانــه درجهت رفاه 
وخدمت رسانی به شهروندان شریفیه قدم درجهت آبادانی 

این شهر می گذاریم. 
وی خاطرنشــان کرد: در دوره ششــم تقریبا یک قسمتی 
ازمعابــر را به اتمام رســاندیم وامســال ادامــه آن را در 
دســتورکارقراردادیم وبه شــهردار ابلاغ کردیم تا دردوره 
ششم شــورا به طور منظم معابر و شــوارع آسفالت شود 
واین روند ادامه خواهد داشــت. الویری درخصوص پروژه 
کتابخانه شــریفیه یادآورشد: دراین پروژه به مدت دوسال 
اقدامی  صورت نگرفته وازدورخارج شده بود که ما با صرف 

۵۰۰میلیون تومــان اقدامات لازم را شــروع کردیم و در 
مرحله ســفت کاری قراردارد که انشــالله امسال به اتمام 
خواهد رســید. درقســمت فرهنگی هدف ما این است که 
شــهروندان روحیه شاد داشته باشــند ومنش همیشه در 
صحنه، جهادی وانقلابی مردم شــریف شــریفیه حفظ و 
محکمتر شــود، بنابراین سعی کرده ایم اعیاد ویا مراسمات 
مذهبــی را با کمک نهادهای مربوطه بســیج و هیات امنا 
و دیگر عزیزان که به عنوان بازوی شــورا هســتند به نحو 
احسن اجرا کنیم. این مقام مسول عنوان کرد: سعی کردیم 
به تمام نقاط شهربه یک چشم نگاه کنیم و فقط به مناطق 
پرتردد و یا مرفه نشین نپردازیم، لذا بیشتر فعالیت هایمان 
را به حاشیه های شهرسمت خیابان ها وپیاده روهای خاکی 
سوق دادیم تا مشکلات این مناطق را حل کنیم، بنابراین 

امیدواریم بتوانیم خدمت رسانی خوبی داشته باشیم.

 الویــری اضافــه کرد: دردوره ششــم ســعی کرده ایم به 
تکمیل فضای ســبز بپردازیم، لذا با هماهنگی فرمانداری 
و استانداری یکســری از آنها انجام شد و تقریبا ۳ قسمت 
ازفضای ســبزدرحال تعیین تکلیف و اجــرا در مهاجرانی 
وقسمت جنوب شرقی شریفیه می باشد. ایشان گفت: مجوز 
زمین های ۱۱هکتاری شهرداری شریفیه که قسمت جنوب 
شهرهســت نیزامسال صادرخواهد شــد. همچنین پارک 
بانوان تجهیز و تکمیل شــده که قسمت ورزشی وآموزشی 
آن انجام شــود بانوان می توانند ازخدمات بهتری استفاده 
کنند و در نظرداریم قسمتی را برای بازی کودکان درپارک 

درست کنیم. 
شــورای شــهر شــریفیه درادامه تصریح کرد: متاسفانه 
خیابان های شــریفیه محلی طراحی شــده انــد وخیلی 
ازخیابان ها به هم اتصال ندارد، لذا اگرپل میرزای شیرازی 
زده شــود ورودخانه شــرقی به غربی متصل گردد انشالله 
مشکل حمل ونقل به راحتی حل خواهد شد. محمدحسن 
الویری خبرداد: ۳ون خریداری شده که انشالله به زودی به 

خط قزوین- شریفیه اضافه می شود. 

غرب مازندران از امکانات بهداشتی بی بهره است

کوچ پزشکان متخصص مازندران

گمرکات استان بوشهر رتبه اول کشوری صادرات را کسب کرد

رئیس شورای شهر شریفیه:

هدف ما برقراری آرامش و آسایش شهروندان شریفیه است

افزایش ۹۸ درصدی فوتی های تصادفات جاده ای در چهارمحال و بختیاری

جادههاییکهبهمقصدنمیرسد

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آئین نامه قانون تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی حوزه ثبتی شهرستان فومن 

برابر رای شــماره ۱۴۰۲۶۰۳۱۸۰۰۳۰۰۱۸۰۰ -۱۴۰۲/۰۳/۰۳ هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی فومن تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی عظیم صفری سیدآبادی 
فرزند صفرعلی به شماره ملی ۲۶۶۹۶۰۳۳۸۶ نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین شالیزار به مساحت ۱۰۲۶۰  متر مربع به 
شماره پلاک ۲۸۸ فرعی مفروز و مجزی شده از پلاک شماره ۷ فرعی از سنگ اصلی ۱۶ واقع در سیدآباد بخش ۲۴ گیلان 
از مالکیت رسمی عظیم صفری سیدآبادی محرز گردیده است، لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی 
می شود و در صورتی که اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت ۲ ماه اعتراض خود را به این اداره تســلیم و پس از اخذ رســید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض 
دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نمایند، بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول گواهی اقامه 

دعوی طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. م الف 549
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آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آئین نامه قانون تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی
 و ساختمان های فاقد سند رسمی حوزه ثبتی شهرستان فومن 

برابر رای شــماره ۱۴۰۲۶۰۳۱۸۰۰۳۰۰۲۶۹۶  و ۱۴۰۲۶۰۳۱۸۰۰۳۰۰۲۶۹۵-۱۴۰۲/۰۴/۰۴ هیات موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی فومن تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی ۱-سجاد 
دلیری فرزند فرامرز به شماره ملی ۲۶۶۹۷۲۹۴۶۰ ۲-ملیجه دلیری شکالگورابی  فرزند فرامرز به شماره ملی ۲۶۶۹۷۰۳۶۱۵ مشاعا 
و بالسویه نسبت به ششدانگ یک باب خانه و محوطه به مساحت ۲۷۰  متر مربع به شماره پلاک ۹۱ فرعی مفروز و مجزی شده از 
پلاک شماره ۳۳ فرعی از سنگ اصلی ۷ واقع در کمسر پس بخش ۲۴ گیلان از مالکیت رسمی صادق مهدی زاده سرابستانی محرز 
گردیده است، لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود و در صورتی که اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت ۲ ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نمایند، بدیهی است در صورت 

انقضای مدت مذکور و عدم وصول گواهی اقامه دعوی طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. م الف 469
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آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده ۱3 آئین نامه قانون تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمان های فاقد سند رسمی حوزه ثبتی شهرستان فومن 

برابر رای شــماره ۱۴۰۲۶۰۳۱۸۰۰۳۰۰۲۱۸۲ -۱۴۰۲/۰۳/۲۰ هیــات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ســاختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی فومن تصرفات مالکانه و بلامعارض متقاضی علیرضا آزمند فرزند 
حبیب به شماره ملی ۰۰۸۰۶۵۳۴۰۵ نسبت به ششدانگ یک باب خانه و محوطه به مساحت ۴۱۰/۷۴  متر مربع به شماره 
پلاک ۷۲۴ فرعی مفروز و مجزی شــده از پلاک شــماره ۱ و ۳ فرعی از ســنگ اصلی ۸۹ واقع در پیش حصار بخش ۲۴ 
گیلان از مالکیت رسمی یوسف صفائی محرز گردیده است، لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی 
می شود و در صورتی که اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار 
اولین آگهی به مدت ۲ ماه اعتراض خود را به این اداره تســلیم و پس از اخذ رســید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض 
دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نمایند، بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول گواهی اقامه 

دعوی طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. م الف 452
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شرکت مخابرات ایران- منطقه یزد در نظر دارد 
۸۰۰۰۰ کیلو سکشن دکل منوپل مخابراتی و حدود 
۲۲۰۰۰ کیلــو انواع باطری اســقاطی در دو بخش 
مجزا از طریق مزایده به فروش برســاند. متقاضیان 
شرکت در مزایده جهت کســب اطلاعات بیشتر به 
 آگهی مزایده در ســایت شــرکت مخابــرات ایران
 yazd.tci.ir و منطقه یزد به آدرس www.tci.ir

مراجعه نمایند.
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اعلام مفقودی 
مجوز حمل سلاح ســاچمه زنی دولول کنار هم 
مدل کوسه به شماره سلاح ۷۳۳۰۹۱ متعلق به 
جلیل دولتی مفقود گردیده اســت و فاقد اعتبار 

می باشد.


